
2018D30465 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de regering over de Slotwet Wonen en Rijksdienst 
2017 (Kamerstuk 34 950 XVIII). 

De voorzitter van de commissie,
Ziengs 

De griffier van de commissie,
Hendrickx 
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Nr. Vraag 
1 Waarom zijn er in 2017 geen uitgaven gedaan aan het Fonds 

Energiebesparing Huursector? Hoeveel uitgaven zijn er uit het 
Fonds geweest in 2017? En hoeveel zit er nu in? 

2 Hoeveel verhuurdersheffing is er in 2017 geïnd? Is er een verschil 
tussen de daadwerkelijke en de begrote inning? Zo ja: hoe groot is 
dit verschil en hoe is dat ontstaan?
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